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Abstract (en)
The hollow housing (1) can be fitted to a fitting level (7) of a wash basin or similar. It has at least two connections (10,11) at an angle to each
other with an opening. The one connection (10) with an insert (2) acts as stand base on the wash basin fitting level. In the other connection (11)
is a connecting piece (3) for a valve cartridge (4). In the insert position, the insrt (2) locks the connecting piece (3) in its position in the hollow
housing. On the opposite side in the connection (11) for the valve cartridge (4) a further connection (12) is provided. On the opposite side to the first
connection (10) a further connection (13) with an aperture is formed, for which an outflow pipe or a guide and holding pipe (5) for a hose conduit
(50) of an outflow is provided.

Abstract (de)
Bei einer Wasserarmatur, insbesondere Einlochmischbatterie, mit einem Hohlgehäuse (1), in dem wenigstens ein Ventileinsatz (2) mit wenigstens
Anschlüssen für das zufließende Kalt- und/oder Warmwasser gehalten ist, wobei das Hohlgehäuse (1) an einer Armaturenbank (7) eines
Waschbeckens od. dgl. befestigbar ist, ist zur Verbesserung vorgeschlagen, daß das Hohlgehäuse (1) wenigstens zwei im Winkel zueinander
angeordnete Stutzen (10,11,12,13) mit jeweils einer Öffnung aufweist, wobei der eine Stutzen mit einem Einsatz als Standsockel auf der
Armaturenbank (7) dient, während im anderen Stutzen ein Anschlußstück für eine Ventilkartusche (4) vorgesehen ist, derart, daß in der Stecklage
der Einsatz das Anschlußstück in seiner Position im Hohlgehäuse (1) verriegelt. <IMAGE>
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